
       Uddevallavarvets Tjänstemäns Kamratförening orgnr;858500-6748 

 

Årsmötesprotokoll  

 

Tid  11/3 2025 

Plats Ryttarens Cafe och Aktivitetscenter, S Drottninggatan 16 Uddevalla 

 

Närvarande Bengt Ove Edh, Bengt Karlsson, Ing-Britt Johansson, Solweig 

Hultman, Franklin Niklasson, Jack Ahnlund, Ing-Britt Carlen, Bengt Orsmalm, 

Bror Eriksson, Lars Pettersson, Torgny Söderlund, Christer Sorbring. 

 

1. Årsmötets öppnande och behörigt utlysande                                                        

Ordförande öppnar mötet och mötet är behörigt utlyst 

2. Val av funktionärer för mötet                                                                                                   

Till ordförande för mötet valdes Torgny Söderlund och till sekreterare för 

mötet valdes Solweig Hultman.                                                                                                 

Till justerare och rösträknare samt lottningskontrollanter valdes Bror 

Eriksson och Lars Pettersson 

3. Fastställande av dagordning för årsmötet                                                                 

Dagordningen godkändes, med tillägg om Ansvarsfrihet för styrelsen efter 

p6 

4. Verksamhetsberättelse för 2024                                                                             

Ordförande går igenom verksamhetsberättelse och mötet godkänner den 

5. Ekonomisk rapport. Bokslut för 2024                                                                           

Kassören går igenom resultatrapport. Rörelsekontot finns 22 579 kr, 

Placeringskontot finns 97 610 kr och Fasträntekontot, 6 mån finns 

318 880 kr totalt finns 439 087 kr den 10/3 2025                                                                     

Mötet beslutar att förlänga fasträntekontot ytterligare 6 månader. 

6. Revisionsberättelse för 2024                                                                                              

Revisor Christer Sorbring läser upp revisionsberättelsen och mötet 

godkänner den. Revisorerna har tittat särskilt på avskrivningarna under 

revisionen. 



Ansvarsfrihet för styrelsen                                                                                      

Årsmötet ger styrelsen ansvarsfrihet för 2024 

7. Val av styrelseledamöter och suppleanter 

a. Ordförande på 2 år valdes Torgny Söderlund 

b. Ledamot på 2 år valdes Solweig Hultman 

c. Två suppleanter på 1 år valdes Bengt Karlsson och Jack Ahnlund 

8. Val av revisor och revisorssuppleant 

a. Revisor på 2 år valdes Sverker Balksten 

b. Revisorssuppleant på 1 år  valdes Morgan Börjesson 

9. Val av valberedning 3 st på 1 år                                                                                     

valdes P-O Svensson, sk, Lars Pettersson, Göran Johansson 

10. Fastställande av styrelsearvode                                                                   

Oförändrat, dvs styrelseledamöter 500 kr/st och kassören 900 kr. Mötet 

godkänner det. 

11. Förslag inlämnande till styrelsen före 31/1 2025                                             

Solweig Hultman har inlämnat en motion om att ändra bytesdag till 

fredag. Röstning med handuppräckning, resultatet blev 1 röst för och 11 

emot. Motionen avslogs. 

12. Information av förbättringsarbete på Torsbystugan                                            

Under 2024 har följande gjorts, Taket bytt 170 064kr, bidrag 170 000 kr, 

Ny trappa vid ytterdörren 19 542 kr, Nytt Kök och köksgolv 41 000kr, 

Elmätarskåp 6 280 kr, Ny dammsugare 1500 kr, Dubbelgarderob 1467 kr 

för städmaterial och verktyg placerad där skrivbordet fanns, Hydroforen 

fastsättning blev justerad 1700 kr.                                                                                                       

Planerat under våren 2025, Byta till Automatsäkring ca 10 000 kr, 

Trädfällning vid bryggan ca 10 000 kr, Elmätarskåpet flyttas från stolpen 

till husväggen vid värmepumpsaggregatet, vilket även medför grävarbete. 

Solcellspaneler har beställts, kostnad 170 000 kr, beviljat bidrag från 

Thordenstiftelsen på 170 000 kr.                                                                              

Franklin redogjorde för solcellsupphandlingen, 5 företag har lämnat 

offerter. Styrelsen har valt EnWells AB. Mötet tackar för genomgången. 

13. Övriga frågor                                                                                                                   

Markbundna TV-nätet kanske ska försvinna, i så fall måste vi beställa 

bredbandsanslutning.                                                                                                 

Diskutera vägförbättring med våra grannar.                                                                          

Kolla med Föreningsarkivet om det är något för vår förening.                                                 

Även kontakta med närmaste grannen, beträffande fällning av träd för att 

minska skuggningen av våra solpaneler. 

 



14. Avslutning av årsmötet och utlottning av hyresveckor                                             

Ordförande avslutar mötet och tackar för visat intresse.                                             

Lottning av sommarveckor tar vid.   

 

__________________________       __________________________________ 

Torkel Söderlund ordförande             Solweig Hultman  sekreterare 

 

__________________________    _______________________________ 

Bror Eriksson  justerare                  Lars Pettersson justerare 


